

技術規格 | Product Specification

型號 Model	EGG-366
電壓 Voltage / Frequency	220-240 V ~ 50/60 Hz
額定功率 Power	435 W
顏色 Colour	白色 White
產品尺寸 Product Dimensions	(H) 119 x (W) 227x (D) 149 mm
包裝尺寸 Package Dimensions	(H) 133 x (W) 233 x (D) 159 mm
淨重 Net Weight	640 kg
總重連包裝 Gross Weight	850 kg

圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
 最新版本以 www.germanpool.com 網上版為準。
 Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.
 Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

GERMAN
POOL



多功能隨心煮蛋器

EGG-366



迷你煮食小電系列 | Mini Cooking Appliance Series



EGG-262
隨心煮蛋器
Express Egg
Cooker



EGG-367
多功能迷你蒸籠
Multifunctional
Mini Steamer



FSL-103
纖纖蒸煮盒
Bento
Steam Cooker



德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong

灣仔駱克道382號地下及1樓
G/F & 1/F, 382 Lockhart Rd, Wan Chai

+852 6530 5963
T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan

+852 9387 2380
T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay

+852 9018 8648
T. +852 3907 0356

中國 China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,
Shunde District, Foshan City

澳門 Macau

澳門青洲大馬路(青洲新街)515號
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja

T. +853 2875 2699

更多產品資訊



© 版權所有。未經本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。

© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

EGG-366-PS-26(2)

完美靚蛋 一鍵搞掂

Perfect Eggs On Demand

煮蛋關鍵在於火候控制。德國寶全新多功能隨心煮蛋器，一鍵自動煮出完美全熟、半熟及溏心蛋，全程毋需睇火，輕鬆隨「心」炮製元氣早餐。

To cook a perfect egg, timing is everything. German Pool Multifunctional Express Egg Cooker automatically cooks your eggs exactly the way you want it - soft, medium or hard-boiled.



~14分鐘
Mins

全熟蛋

Hard-Boiled Egg

~12分鐘
Mins

半熟蛋

Medium-Boiled Egg

~9分鐘
Mins

溏心蛋

Soft-Boiled Egg

附送量杯連刺蛋針

Complimentary measuring cup with egg pricker

蒸包點心 超快食得

Simple Steaming Just As Quick

跟機附送的萬能蒸架，用來蒸麵包、點心或蔬菜，快捷方便，更保留原汁原味，只需簡單輕按一鍵，全程不用睇火，幾分鐘即能品嚐新鮮熱辣美食。

The complimentary steam tray can be used to steam anything from bread, buns, dim sum to vegetables. Fresh hot food is just a simple tap and a few minutes away.



附送可拆式蒸架及隔水層

Complimentary steam rack and drainage rack



自動煮蛋 毋需睇火

一鍵全自動烹調，透過水量控制煮蛋的生熟程度，無需設置時間溫度，完成後自動停機，輕鬆煮蛋毋需睇火。

No Need To Monitor Cooking

Simply pour in water, press one button, and Multifunctional Express Egg Cooker automatically cooks your egg to perfection. No need to set temperature or time.



熱力滲透 極速加熱

以高溫蒸氣極速煮蛋，熱力循環滲透至蛋內，形成立體均勻加熱效果，數分鐘即可品嚐完美靚蛋。

Cooks Rapidly & Evenly

Multifunctional Express Egg Cooker generates hot steam to rapidly and evenly penetrate the eggs, cooking them to perfection in a matter of minutes.



健康飲食 最佳拍檔

注重健康人士追求高蛋白質、高纖維蔬菜及優質碳水食物，德國寶多功能隨心煮蛋器一機滿足您所有要求。

Your Daily Wellness Partner

Seeking a quick meal with high protein, vegetables and quality carbs? This egg cooker can deliver the perfect wellness meal in just minutes.



的般迷你 慳位機身

機身的般迷你，即使擺放在廚房、客廳甚至辦公室使用皆慳位又美觀，極速煮出健康早餐。

Mini Space-Saving Design

German Pool Multifunctional Express Egg Cooker will not clutter up your worktop space, perfect for tiny homes, offices and dorms.